
 

 

 

 

課程介紹(Course Aims) 

This online IELTS Preparatory Course will prepare you for taking the IELTS with confidence. The course uses interactive 

practice materials covering each of the four skills: listening, speaking, reading and writing. Outline of the course include 1) 

Activation of English language skills, 2) Development of receptive skills 3) Development of productive skills 4) 

Introduction to format and requirements of IELTS test, 5) Examination strategies and Mock Test practice for 

Listening, Reading, Writing and Speaking papers and 6) Feedback on all skills.  (Note that participants must buy the book 

by Pauline Cullen (2021) “IELTS Vocabulary for Bands 6.5 and above with Answers and Downloadable Audio” , Cambridge 

Publishing IBSN 978-1-108-90719-4 (can be purchased online for HK$306 from HKTV Mall)  

課程安排 

 開課日期 2022 年 11 月 5日至 12月 10日(逢星期六) 

 地點 KCB 120 九龍城校園 

 時間 上午 10:00 – 12:00 

 總時數 12 小時 

 課節 6 節 (上課日期有必要改動時一般會順延) 

 導師 UOWCHK Teacher 

 教學語言 英語輔以粵語  

 學費 HK$800 

 折扣 HK$720 

報名方法： 
NEED MORE SPACE 

將填妥的申請表及支付學費之劃線支票，抬頭請寫“UOW College Hong Kong”以郵寄方式
逕寄香港九龍城沙浦道46號豪門1樓  香港伍倫貢學院 或於辦公時間內上午 8:45 至中午 12:30; 
下午 1:45 至下午 5:30 親臨本院辦公室(香港九龍城沙浦道 46 號豪門 1 樓  香港伍倫貢學院)。 

*優惠計劃：NEED MORE SPACE NOT FOR HKU 

(1) 伍倫貢學院學生、畢業生、教職員及教職員之家庭成員均可獲九折學費優惠 

(2) 凡於報名截止日期兩星期前繳交學費，均可獲九折的學費優惠  

(3) 申請者在每個課程只可享有最高 

九折優惠 

 

  

 

       

 

截止日期為 

2022 年 11月 1日 

 

電話 : 2707 3111 傳真 :  2707 3222 

學院地址 SPACE : 以郵寄方式逕寄香港九龍城沙浦道 46 號豪門 1 樓, 香港伍倫貢學院 

電郵 : uowchk-main@uow.edu.au 

網址 : https://www.uowchk.edu.hk/study-at-uowchk/find-programmes/centre-for-lifelong-learning/ 

申請表格 : https://www.uowchk.edu.hk/site-assets/uow-college-hong-kong/college/applicationform/Centre-for-Lifelong-

Learning---application_form.pdf 
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